



取消直接付款授權書
Cancellation of Direct Debit Authorisation

致：恒生銀行有限公司
To : Hang Seng Bank Limited

請用正楷填寫，在適當方格內加上“√”，*刪去不適用者，填妥表格後交回本銀行任何一間分行。
Please complete in BLOCK LETTERS, “√” where appropriate, *delete whichever is not applicable and return the completed form to any of our branches.

日期(日/月/年)
Date(DD/MM/YY)

甲部 Part A – 客戶資料 Customer Information

戶口持有人(等)之姓名 Name(s) of Account Holder(s)	
支賬戶口號碼 Debit account No.	電話號碼 Tel. No.
香港身份證 / 護照 / 商業登記證號碼* HKID / Passport / BR No.*	交易貨幣 Transaction Currency (只可√一項 Please √ one item only) <input type="checkbox"/> 港幣 HKD <input type="checkbox"/> 人民幣 CNY

乙部 Part B – 取消下列直接付款授權書 Cancellation of the Following Direct Debit Authorisation

債權人戶口號碼 Creditor's Account No.	債權人戶口持有人姓名 Creditor's Account Name	債務之備考 / 保單編號 Debtor's Reference / Policy No.	生效日期(日/月/年) Effective Date(DD/MM/YY)

註 Note :

- 請預留最少 4 個工作天以便更改有關紀錄。
Please allow at least 4 working days to update the records.
- 更改恒生人壽支賬戶口，請預留最少 10 個工作天以便更新有關紀錄。
For life insurance, please allow at least 10 working days to update the records.
- 恒生每月投資計劃直接付款授權書之取消將於下一個曆月內生效。
Cancellation of Monthly Investment Plan DDA will be effective in the following calendar month.
- 取消恒生八達通自動支賬授權，需由八達通卡有限公司同意及確認有關註銷，並結束個人八達通卡自動增值功能後兩個工作天始生效。
Cancellation of Hang Seng Octopus DDA shall only become effective on the day which is two working days after Hang Seng Bank Limited has received consent and confirmation from Octopus Cards Limited ("OTP") that OTP agrees to the cancellation and has disabled the Automatic Add-Value function of the Personalised Octopus card concerned.

戶口持有人(等)簽署 Signature(s) of Account Holder(s)

S.V.

X

請用留存本行之印鑑簽署 Please use signature(s)/chop(s) filed with the Bank

銀行專用 For Bank Use

Receiving branch :

Cancellation via Browser Desktop	Checker

Remark:

>>OPS>PSV

OSCM3-R9(YX) sht 06/19 E <PCM16>